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CHINA AMATEUR GOLF CHAMPIONSHIP





Invitation to 2011 Fangshan·Changyang China Amateur Golf Champioship(CAGC)

2011中國･房山 業餘高爾夫冠軍賽誠摯邀請
To whom it may concern,
2011 Fangshan•Changyang China Amateur Golf Championship, the top level amateur golf competition of China, will be held at Beijing California County (BCC) Golf Club in Fangshan District of Beijing from Oct 12th to 16th 2011. At this event 100 top amateur golf players across China and from Asian Parcific countries & regions will be invited to compete with each other in the best season of Beijing. It is our great pleasure and honor to invite your talented golfers to join us for this championship.

中國･房山 業餘高爾夫冠軍賽是中國頂尖業餘賽，今年將於10月12日至16日在北京房山的加州鄉村高爾夫俱樂部舉行，此次有來自中國及亞太各國約100位頂尖好手參與此項賽事。中國高協誠摯邀請各國派出優秀選手前往參與此次冠軍錦標賽。
Your delegation may consist one official as the team leader and 3 top players of your association, 2 male amateurs and 1 female amateur each.

每個受邀代表團隊為一位領隊帶領三名年輕好手(兩男一女業餘選手)。
During the event (Oct 12 to 16), meals & accommodation of your delegation will be free of charge. The entry fee of each competitor is US$ 150, paid in cash upon registration. 比賽期間(10月12日至16日)代表團隊的所有膳宿全額免費，報名費每一位選手美金150元，於報到時現金繳納。
Please fill in the entry form and send it back to us by (2nd Oct 2011) at fax:86-755-82947083, or email:chuj@tongzhe.com. Players failed in sending back the entry form prior to the deadline can not be allowed for registration on site. 請將報名表於10月2日前回傳，超過時間將不受理亦不接受現場報名。
     Registration information is as follows:

     Date & time: 9:00—16:00, wed, Oct 12, 2011
     Venue: Clubhouse, BCC Golf Club

報到日期:10月12日星期三，上午九點至下午四點。
地點:俱樂部會館
We sincerely hope to have your presence at the event. Look forward to hearing from you. For more information, please contact: Mr. Chu Jun (tel：86-755-83733224​​ ) and (email: chuj@tongzhe.com).

我們很誠摯的希望你參與此次比賽，如需更多資訊請來電或mail。

Sincerely yours.

Wen Wu

Secretary General of 2011 CAGC Organizing Committee

联系地址：中国广东省深圳市福田区新闻路1号 中电信西大厦东座2707

招商热线：86-755-8294 7359    组委会：86-755-8373 3224
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